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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni 

Protokół nr 4/2024 
 
 

IV Sesja (nadzwyczajna) w dniu 6 czerwca 2024 r. 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna UMiG 
Obrady rozpoczęto 6 czerwca 2024 r. o godz. 08:15, a zakończono o godz.  08:30 tego samego 
dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków 
Obecni: 
 
1. Maciej Dłużniewski 
2. Izabella Górzyńska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
6. Jan Kurzępa 
7. Artur Maicki 
8. Adam Marciniak 
9. Anna Marecka 
10. Michał Mierzwa 
11. Wojciech Mika 
12. Piotr Obłoza 
13. Wojciech Ołdakowski 
14. Joanna Otręba 
15. Michał Rosa 
16. Edyta Stolarska 
17. Olga Śmietanowska 
18. Ewa Urbańska 
19. Magdalena Woźniak 
20. Ewelina Wójcik 
21. Katarzyna Wypych 
 
1. Otwarcie sesji 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Wypych otworzyła IV sesję (nadzwyczajną) Rady 
Miejskiej. Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodnicząca stwierdziła 
kworum. 
 
2. Uchwała  w sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z 

dnia 15 grudnia 2023 r. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Uchwała dotyczy zmiany klasyfikacji 
środków w wysokości 9900,00 zł na wniosek sołectwa Złotokłos. 
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Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
15 grudnia 2023 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, 
Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Dłużniewski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (3) 
Łukasz Kamiński, Jan Kurzępa, Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta. 
 
3. Uchwała w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy 

Piaseczno części nieruchomości położonej w Złotokłosie 
 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę w tytule oraz w paragrafie 1 – zamiast „Miasta i Gminy 
Piaseczno” wprowadza się „w Piasecznie”. 
 
Głosowano w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy 
Piaseczno części nieruchomości położonej w Złotokłosie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (18) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna 
Otręba, Michał Rosa, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (2) 
Jan Kurzępa, Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
4. Uchwała w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Warszawie na uchwałę Nr 10.252.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 23 
kwietnia 2024 r. 

 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Sylwia Kalinowska, naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, zreferowała projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie na uchwałę Nr 10.252.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 23 
kwietnia 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, 
Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Jan Kurzępa, Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta. 
 
5. Uchwała w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Warszawie na uchwałę Nr 11.256.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 7 
maja 2024 r. 

 
Sylwia Kalinowska, naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, zreferowała projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie na uchwałę Nr 11.256.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 7 maja 
2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Michał Rosa, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Jan Kurzępa 
Uchwała została podjęta. 
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6. Uchwała w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie na uchwałę Nr 11.257.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 7 
maja 2024 r. 
 

Sylwia Kalinowska, naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, zreferowała projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie na uchwałę Nr 11.257.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 7 maja 
2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maciej Dłużniewski, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Jan Kurzępa 
Uchwała została podjęta. 
 
7. Uchwała w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Warszawie na uchwałę Nr 11.259.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 7 
maja 2024 r. 

 
Sylwia Kalinowska, naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, zreferowała projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie na uchwałę Nr 11.259.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 7 maja 
2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (16) 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 
Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maciej Dłużniewski, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (1) 
Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (1) 
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Jan Kurzępa 
Uchwała została podjęta. 
 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych przypomniała, że 7 czerwca mija termin składania 
oświadczeń majątkowych radnych na początek kadencji. 
 
Głos zabrał burmistrz Daniel Putkiewicz, który poinformował, że WSA uchylił uchwałę RIO w 
zakresie dzikich zwierząt, RIO może się odwołać do NSA, ale jest to optymistyczna wiadomość. 
Burmistrz poinformował również, że rozpoczęło się składanie wniosków do planu ogólnego gminy. 
 
8. Zamknięcie sesji 

 
O godz. 08:30 Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Wypych zamknęła IV sesję 
(nadzwyczajną) Rady Miejskiej w Piasecznie. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Przewodnicząca 
Rada Miejska w Piasecznie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Przygotował: Katarzyna Olejnik-Łodyga 


